



PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

Penyebut Harga adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : MEMBAIK PULIH STANDBY GENERATOR SET SERTA MENGGANTI SISTEM UPS DI AKADEMI PENERBANGAN MALAYSIA (MAvA), SEPANG, SELANGOR

JENIS TAWARAN : TERBUKA

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG
140201	PERALATAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK DAN ELEKTRONIK	STESEN JANAKUASA ELEKTRIK DAN PERALATAN GENERATOR/ALAT GANTI DAN BATERI	STESEN JANAKUASA, PERALATAN/ALAT GANTI/AKSESORI(PRIMARY)
140202	PERALATAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK DAN ELEKTRONIK	STESEN JANAKUASA ELEKTRIK DAN PERALATAN GENERATOR/ALAT GANTI DAN BATERI	PENJANA KUASA
140203	PERALATAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK DAN ELEKTRONIK	STESEN JANAKUASA ELEKTRIK DAN PERALATAN GENERATOR/ALAT GANTI DAN BATERI	ALAT PENYIMPAN TENAGA DAN AKSESORI

TARIKH MULA TAWARAN : 10/09/2021 (JUMAAT)

TARIKH TUTUP TAWARAN : 17/09/2021 (JUMAAT), JAM 12.00 TENGAHARI

TEMPOH SAH LAKU : 90 HARI

LOKALITI : W.P. KUALA LUMPUR, W.P. PUTRAJAYA, NEGERI SEMBILAN DAN SELANGOR

MAKLUMAT PEGAWAI PENYELARAS

PEGAWAI PENYELARAS	EMEL	NO. H/P
ENCIK MOHD ERMA BIN NORSANI	erma.norsani@caam.gov.my	0167306878

- 1) Taklimat/Lawatan Tapak bagi sebut harga adalah **TIDAK WAJIB**. Walau bagaimanapun sekiranya Penyebut Harga mahu melawat sendiri kawasan/tapak berkenaan, sila hubungi pegawai penyelaras pada jadual di atas untuk membuat temujanji **sebelum atau pada 14 September 2021 (Selasa), jam 5.00 petang dengan mengemukakan alamat emel dan no. h/p syarikat.**
- 2) Hanya satu (1) wakil syarikat dibenarkan untuk membuat lawatan tapak pada satu-satu masa dan tertakluk kepada kebenaran daripada pihak CAAM **(sekiranya perlu)**.
- 3) Penyebut Harga hendaklah mematuhi SOP semasa menghadiri taklimat/lawatan tapak sebut harga bagi mengelak penularan wabak Covid-19 dengan memastikan amalan penjarakan fizikal, penggunaan hand sanitizer serta pemakaian pelitup muka. Penyebut Harga juga diingatkan untuk mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh pihak MKN dan KKM **(sekiranya berkaitan)**.
- 4) Selaras dengan 1PP PK2.1 perenggan 8 (vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akuan pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Penyebut Harga tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama dalam sijil tersebut. Penyebut Harga dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan. Kegagalan mengesahkan kehadiran akan menyebabkan Penyebut Harga tidak layak menyertai sebut harga ini **(sekiranya berkaitan)**.